## 2025-2026 年度小一候補學位申請

請於 4/6/2025(三)起親臨本校一樓校務處索取表格或於本校網頁下載「小一入學(候補)申請表」於 16/6/2025(一)下午 4:00 前或辦公時間內連同以下資料交回本校:



- 1. 學生之香港身份證或出生證明書及有效居留證件正副本;
- 2. 父母及監護人之香港身份證正副本;
- 3. 如屬天主教教友請附領洗紙正副本(如有);
- 4. 學生最新成績表正副本;
- 5. 小一入學申請表(自行分配及統一派位)家長存根及小一註冊證 副本。
- \*遞交表格後,本校會視乎學生退學出現之空缺而定收生情況,安排合資格申請人進行會面。

## **Primary One Admission Application (Alternate Places 2025-2026)**

Application forms can be obtained in person from the School General Office or downloaded from the school website from 4<sup>th</sup>June2025 (during office hours). It is required to submit the Form and the following documents by 4 pm on 16<sup>th</sup>June2025.

- 1. Applicant's Hong Kong I.D. Card or Birth Certificate (original and photocopy);
- 2. The guardian's identity documents (original and photocopy);
- 3. Applicant's Baptism Certificate (original and photocopy, if applicable) ;
- 4. The latest school reports (original and photocopy);
- 5. Application Forms for POA and Primary One Registration From (photocopy only);
- \* The actual number of P1 places enrolled is determined according to the vacancy.



